
  

 

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 
Δευτέρα, 11 Μαρτίου 2024 

 
 
Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. 
Χατζηδάκη Κωνσταντίνο 
 
Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα 
Ζαχαράκη Σοφία 
 
 
Θέμα: «Άμεση ανάγκη εξέτασης ένταξης του πλημμυρικού 
φαινομένου «Θάλεια» στην ΚΥΑ περί χορήγησης μηνιαίας 
οικονομικής ενίσχυσης στα προστατευόμενα τέκνα θανόντων κατά 
την διάρκεια και εξαιτίας πλημμυρικών φαινομένων» 
 
 
Κυρίοι Υπουργοί, 
 
Με την πρόσφατη Κοινή Υπουργική Απόφαση 7334/2024 - ΦΕΚ 1534/Β/8-3-
2024, αποφασίστηκε η χορήγηση μηνιαίας οικονομικής ενίσχυσης στα 
προστατευόμενα τέκνα θανόντων κατά τη διάρκεια και εξαιτίας των 
πλημμυρικών φαινομένων που έπληξαν τις περιοχές Μάνδρας Αττικής την 15η 
Νοεμβρίου 2017, Αγίας Πελαγίας Κρήτης την 15η Οκτωβρίου 2022 και 
Μαγνησίας την 5η Σεπτεμβρίου 2023. Η ενίσχυση αυτή είναι σημαντική και 
ουσιαστική για τις οικογένειες που επλήγησαν από τις εν λόγω θεομηνίες, 
καθώς τα τέκνα αυτά έχουν χάσει τους γονείς τους και την προστασία που η 
γονεϊκή σχέση συνεπάγεται. 
 
Στην εν λόγω Απόφαση δεν υπάρχει καμία αναφορά στην θεομηνία «Θάλεια» 
που έπληξε την Εύβοια, και συγκεκριμένα τους Δήμους Χαλκιδέων και 
Διρφύων-Μεσσαπίων, με αποτέλεσμα των θάνατο 8 συνανθρώπων μας. Ως εκ 
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τούτου, είναι άμεση η ανάγκη να εξεταστεί αν καλύπτονται οι προϋποθέσεις 
ένταξης, μέσω τροποποίησης, του πλημμυρικού φαινομένου «Θάλεια» στην 
ΚΥΑ ώστε να ωφεληθούν από την -απαραίτητη- ενίσχυση και οι οικογένειες 
των 8 θανόντων από τη «Θάλεια».  
 
Επειδή η συνεχής εξαίρεση της Εύβοιας από τα ενισχυτικά και υποστηρικτικά 
μέτρα είναι ανεπίτρεπτη 
 
Επειδή οι οικογένειες των θανόντων από τη θεομηνία «Θάλεια» έχουν 
επηρεαστεί σε κάθε επίπεδο, οικονομικά, ψυχολογικά και ψυχικά, 
 
Ερωτάσθε κύριοι Υπουργοί 
 

1. Σκοπεύετε να εξετάσετε την ανάγκη ένταξης στην ΚΥΑ 7334/2024 την 
περίπτωση του πλημμυρικού φαινομένου «Θάλεια», ώστε να αρθεί 
τυχόν αδικία εις βάρος των οικογενειών των οκτώ θανόντων; 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

                         
  Καζάνη Αικατερίνη 

       
 

        
 




